

# Inquiries/Interpellations

**Monday, 17th April, 1989**

**No. 1.**

**By the Honourable Senator Marshall:**

4th April, 1989—That he will call the attention of the Senate to the effects of the announcement by Air Canada on February 1, 1989, to withdraw service from the Town of Stephenville in the Province of Newfoundland, effective June 17, 1989.

**No. 2.**

**By the Honourable Senator David:**

4th April, 1989—That he will call the attention of the Senate to a research study on demographic evolution in Canada; its causes and consequences.

**No. 3.**

**By the Honourable Senator Macquarrie:**

5th April, 1989—That he will call the attention of the Senate to the Thirty-fourth Conference of the Commonwealth Parliamentary Association, held in Canberra, Australia, from 14th to 25th September, 1988.

**For Tuesday, 18th April, 1989**

**By the Honourable Senator David:**

5th April, 1989—That he will call the attention of the Senate to a research study on the evolution of the costs of Canada's health system and its consequences and to the need to appoint a committee or a sub-committee to study the matter.

**Monday, 17th April, 1989**

**Le lundi 17 avril 1989**

**N° 1.**

**Par l'honorable sénateur Marshall:**

4 avril 1989—Qu'il attirera l'attention du Sénat sur un travail de recherche sur les conséquences de l'annonce faite par Air Canada en date du 1<sup>er</sup> février 1989, de ne plus desservir la ville de Stephenville, dans la province de Terre-Neuve, à compter du 17 juin 1989.

**N° 2.**

**Par l'honorable sénateur David:**

4 avril 1989—Qu'il attirera l'attention du Sénat sur un travail de recherche sur l'évolution de la démographie au Canada: ses causes et conséquences.

**N° 3.**

**Par l'honorable sénateur Macquarrie:**

5 avril 1989—Qu'il attirera l'attention du Sénat sur la trente-quatrième Conférence de l'Association parlementaire du Commonwealth, tenue à Canberra, en Australie, du 14 au 25 septembre 1988.

**Pour le mardi 18 avril 1989**

**Par l'honorable sénateur David:**

5 avril 1989—Qu'il attirera l'attention du Sénat sur un travail de recherche sur l'évolution des coûts du système de santé au Canada et ses conséquences et sur la nécessité d'instituer un comité ou un sous-comité qui sera chargé d'examiner la question.

# Motions

**Le lundi 17 avril 1989**

Nil/Aucune